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Abstract (en)
The closing strips (10) are cut successively from a continuous web (17) of material in the longitudinal or transverse format and then conveyed
directly into a magazine (14). The closing strips are then removed therefrom at the lower end, as required. <??>Without conversion, a change in
the type of closing strips to be processed can be carried out, in that closing strips are inserted (temporarily) by hand into the magazine (14) set up
therefor. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Banderolen (10) werden von einer fortlaufenden Materialbahn (17) im Längs- oder Querformat nacheinander abgetrennt und danach unmittelbar
in ein Magazin (14) eingefördert. Diesem werden die Banderolen nach Bedarf am unteren Ende entnommen. Ohne Umrüstung kann ein Wechsel in
der Art der zu verarbeitenden Banderolen durchgeführt werden, in dem (zeitweilig) Banderolen von Hand in das hierauf eingerichtete Magazin (14)
eingegeben werden. <IMAGE>
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